
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Protokół nr 52/2024 
LII Posiedzenie w dniu 20 lutego 2024  

Obrady rozpoczęto 20 lutego 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:19 tego samego 

dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Ewelina Stobiecka 

5. Agnieszka Szczypiór 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

2. Dariusz Nowak– Inspektor w Referacie Gospodarki Finansowej; 

3. Anita Zawierucha-Dobroś– Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości 

dokonała przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawiła proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Miedźno na rok 2023 rok. 

3. Analiza gospodarki mieszkaniowej zasobów Gminy Miedźno za 2023 r. 

4. Sytuacja finansowa gospodarki odpadami za 2023 r. 

5. Informacja o stanie zadłużenia Gminy Miedźno na dzień 31.12.2023 r. 

6. Analiza wszystkich wydatków budżetu Gminy powyżej 20.000,00 zł za 2023 r. 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Miedźno na rok 2023 rok. 

Przewodnicząca Stobiecka powiedziała, że informacje otrzymane z Powiatowego Urzędu Pracy 

zawarte zostały w aplikacji e-Sesja. Informacja ta stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Radny Graj powiedział, że przeanalizował informacje. Gmina Miedźno jest „w czołówce” jeśli 

chodzi o bezrobocie. Niepokojący jest fakt, że są to młode osoby, zarówno z wykształceniem 

zawodowym jaki wyższym.  

Wobec braku innych uwag Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

O godz. 14.40 Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

O godz. 14.42 Inspektor Dariusz Nowak opuściły posiedzenie Komisji. 



O godz. 14.44 Skarbnik Grażyna Borycka dołączyły do posiedzenie Komisji. 

O godz. 14.45 Przewodnicząca wznowiła obrady Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu  

i Zdrowia. 

 

3. Analiza gospodarki mieszkaniowej zasobów Gminy Miedźno za 2023 r. 

Radna Stobiecka powiedziała, że Radni wstępnie zapoznali się z informacją na temat analizy 

gospodarki mieszkaniowej zasobów Gminy Miedźno za rok 2023 rok udostępniona przez 

Inspektora Dariusza Nowaka za pomocą aplikacji e-Sesja jednak chcieliby poznać więcej 

szczegółów na ten temat. 

Inspektor Dariusz Nowak powiedział, że na ternie Gminy Miedźno znajduje się 16 lokali 

użytkowych.  

Radna Stobiecka powiedziała, że radnym chodzi głównie o informację na temat wynajmu lokali 

mieszkalnych należący do Gminy Miedźno w miejscowości Izbiska.  

Inspektor Nowak, że przebudowa budynku w Izbiskach odbyło się w latach 2021-2022. W 

budynku znajdują się 2 lokale. Jeden z nich został w listopadzie 2022 roku wynajęty na cele 

działalności handlowo-usługowe spółce SIM Śląsk Północ sp.z o.o. a drugi wynajmuje osoba 

prywatna. 

Radny Graj zapytał czy istnieje regulamin przydziału mieszkań komunalnych na terenie Gminy 

Miedźno. 

Inspektor Nowak odpowiedział, że taki regulamin nie jest konieczny.  

Radna Miśkiewicz zapytała ile osób złożyło wniosek dotyczący przydziału mieszkania 

lokatorskiego. 

Radny Nowak odpowiedział, ze w ubiegłym roku nie został złożony żaden wniosek dotyczący 

przydziału lokatorskiego. Mieszkańcy czekają na wybudowanie mieszkań przy ulicy Wąskiej 

w Ostrowach nad Okszą które ma w planach wybudować spółka SIM Śląsk Północ sp.z o.o. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

4. Sytuacja finansowa gospodarki odpadami za 2023 r. 

Radnym w aplikacji e-Sesja zostały udostępnione szczegółowe informacje na temat sytuacji 

finansowej gospodarki odpadami za 2023 rok. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

5. Informacja o stanie zadłużenia Gminy Miedźno na dzień 31.12.2023 r. 

Skarbnik przedstawiła informację o stanie zadłużenia na dzień 31.12.2023 rok mówiąc jakie  

i gdzie zaciągnięte zostały przez Urząd Gminy kredyty, pożyczki i obligacje. Informacja ta 

została udostępniona radnym w aplikacji e-Sesja. 

Radny Graj zapytał czy wszystkie obligacje wykupił jeden podmiot. 

Skarbnik odpowiedziała, że tak i był to Dom Maklerski Banku BPS. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

6. Analiza wszystkich wydatków budżetu Gminy powyżej 20.000,00 zł za 2023 r. 

Skarbnik przedstawiła radnym wszystkie umowy jakie były zawarte powyżej 20.000,00 zł  

w 2023 r.  

Radna Miśkiewicz zapytała gdzie na terenie Gminy Miedźno miałaby powstać tężnia 

solankowa. 

Skarbnik odpowiedziała, że tężnia miałaby powstać na placu w miejscowości Borowa. 

Radna Miśkiewicz miała pytanie odnośnie tego czego dokładnie dotyczy projekt. cyfrowa 

gmina. 

Skarbnik odpowiedziała, że celem programu jest wsparcie rozwoju cyfrowego Urzędu Gminy 

oraz zwiększenie jego cyberbezpieczeństwa. Dzięki programu zostały zakupione komputery do 



Urzędu Gminy, kamera, cały dodatkowy osprzęt i oprogramowanie sprzętu. 

Radny Graj miał pytanie odnośnie przewozu uczniów niepełnosprawnych do szkół, czy na to 

zadanie można pozyskać dotacje. 

Skarbnik odpowiedziała, że niestety nie. 

Radny Zielonka zapytał ile jest takich dzieci i gdzie one są dowożone. 

Skarbnik odpowiedziała, że troje dzieci dowożonych jest do szkoły w miejscowości Działoszyn 

a dwoje do szkoły w Częstochowie.  

Radny Graj zapytał jakie są koszty całej obsługi prawnej w Urzędzie Gminy. 

Skarbnik odpowiedziała, że dwie kancelarie obsługują Urząd Gminy a jedna kancelaria zajmuje 

się głównie obsługą mieszkańców gminy. Koszty tych trzech kancelarii opiewają na kwotę ok 

180 tysięcy złotych  

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

O godz. 15.10 Inspektor Anita Zawierucha-Dobroś dołączyła do posiedzenie Komisji. 

 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Miedźno zadania 

publicznego w zakresie zdarzeń z udziałem zwierząt domowych i dzikich w obrębie dróg 

powiatowych i wojewódzkich. 

Inspektor Anita Zawierucha-Dobroś przedstawiła projekt uchwały. 

Radna Stobiecka zapytała czy co roku musi być podejmowana taka uchwała. 

Inspektor Anita Zawierucha-Dobroś odpowiedziała, że tak. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

8. Sprawy różne. 

Radna Stobiecka zabrała głos proszą o odpowiedź na pytanie z jakich pieniędzy zostały 

wybudowane garaże przy budynku dawnej szkoły w miejscowości Izbiska. 

Skarbnik odpowiedziała, że nie są to garaże a wiaty magazynowe, które zostały postawione z 

płyt betonowych razem z całym utwardzeniem wokół budynku oraz jego zagospodarowaniem 

w 2022 roku. 

 

9. Zakończenie posiedzenia komisji. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów w porządku obrad przewodnicząca Stobiecka 

podziękowała za udział i zakończyła posiedzenie komisji o godzinie 15.19.  

Przewodnicząca Komisji 

Ewelina Stobiecka 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


